
Cassie B.: Prezidentka Európskej vedeckej
rady trvá na tom, že ľudí treba očkovať
donútením, nie vysvetľovaním
- CZ24 News | 8. prosince 2023

EU: Mária Leptinová, predsedníčka Európskej vedeckej rady zaujala šokujúci postoj k
vakcínam proti Covid-19, keď povedala, že vlády by nemali ľuďom vysvetľovať vedu, ale mali
by sa jednoducho spoliehať na armádu a náboženských vodcov, aby zabezpečili, že ich
populácia bude zaočkovaná bez ohľadu na to, ako sa ľudia cítia.

Leptinová, ktorá je tiež spolutvorkyňou agendy Svetového ekonomického fóra (WEF), uviedla, že
vysvetľovanie, prečo by sa ľudia mali dať zaočkovať, sa počas pandémie koronavírusu ukázalo ako
zlyhanie, takže je potrebný iný a dôraznejší prístup.

V diskusnom paneli, ktorý zahŕňal aj ľudí ako sú bývalý generálny riaditeľ organizácie GAVI
financovanej Billom Gatesom a spolutvorca COVAX-u, Seth F. Berkley, Shyam Bisen z riadiaceho
výboru Svetového exekutívneho fóra a generálny riaditeľ spoločnosti Moderna, Stephane Bancel,
Leptinová načrtla, prečo nemá zmysel vysvetľovať vedu o vakcínach, ale lepšie je ľudí rovno prinútiť.

Samozrejme, vysvetľovanie „vedy“ by inšpirovalo viac ľudí, aby sa nechali zaočkovať, ak by veda
preukázala, že vakcíny sú dokonale bezpečné a plne účinné pri prevencii prenosu choroby, pred
ktorou majú chrániť.

Ak by vakcíny proti Covidu-19 skutočne splnili prísľuby bezpečnosti a účinnosti, potom „veda“ by to
potvrdila a ľudia by boli viac než ochotní podstúpiť očkovanie.

Bohužiaľ, všetci vieme, že súčasné vakcíny proti Covidu-19 nielenže nedokážu zabrániť šíreniu
choroby, ale prinášajú aj množstvo vedľajších účinkov, z ktorých niektoré sú potenciálne smrteľné.

Takže v tomto zmysle sa zdá, že Leptinová má pravdu: Vysvetľovanie „vedy“, na základe ktorej sú
tieto vakcíny vyrobené, by totiž spôsobilo, že ľudia budú bežať presne opačným smerom, a to
oprávnene!

Krajiny s vysokou mierou zaočkovanosti využili vojenský a náboženský nátlak

Takže, ak nedokážete ľudí presvedčiť o bezpečnosti a účinnosti vakcín, potom nátlak je jediná
možnosť, ktorá vám zostala.

Leptinová poukázala na to, že krajiny, ktoré dosiahli najväčšiu mieru zaočkovanosti proti Covidu-19,
boli tie, ktoré použili silný nátlak a ktorých vlády nestrácali čas „snahami o to, aby ich občania
pochopili vedu“.

Ako príklad použila juhoázijskú krajinu Bhután. Povedala, že v Butáne využili vplyv tamojšieho
„náboženského zriadenia“ na zmanipulovanie verejnosti, aby sa nechala zaočkovať.

„Jednnou z takýchto krajín je Bhután, kde boli veľmi úspešní pri príprave kampane a zapojili do nej
náboženských lídrov. Boli citliví na potreby krajiny, na potreby občanov, zahrnuli informovanie
cirkevnými autoritami, ktoré využili pri hľadaní správneho času a dátumu, no a nakoniec dosiahli
fantastickú zaočkovanosť. Žiadna veda nebola vysvetľovaná,“ poznamenala Leptinová.
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Ďalším príkladom, ktorý uviedla, je Portugalsko, kde podľa vlastných slov bola očkovacia kampaň
zverená do rúk armádnemu generálovi vo výslužbe.

„Ten armádny generál zaobchádzal s krajinou ako so svojimi vojenskými jednotkami. Pandémiu
vyhlásil za vojnu, proti ktorej bude krajina s vlasteneckou vášňou spoločne bojovať. A myslím si, že
tam dosiahli najvyššiu zaočkovanosť v Európe, ak nie vo svete.“

A ďalej dodala: „Takže žiadna veda. Pamätajme na to.“

Podľa tlačovej agentúry AP (Associated Press) sa kontradmirál Henrique Gouveia e Melo
neospravedlnil za svoju túžbu charakterizovať očkovaciu kampaň ako „bitku“, dokonca zašiel tak
ďaleko, že si obliekol svoju bojovú kombinézu (maskáče), aby vyslal ľudu Portugalska správu, že ide o
volanie do zbrane.

Záver

Nie je žiadnym prekvapením, že Leptinová neuznala skutočnosť, že žiadny z prístupov týchto krajín
nezahŕňal informovaný súhlas od ľudí, ktorí boli vystavení týmto potenciálne nebezpečným
vakcínam.

Bez vysvetlenia vedy, ktorá stojí za týmito vakcínami, neexistuje spôsob, ako môžu ľudia poskytnúť
skutočný informovaný súhlas. Na slobode v zdraví Leptinovej a jej kamarátom zo Svetového
ekonomického fóra (WEF) zjavne nezáleží.
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